

Dagsorden KS-møde, den 20.6. 2023 på Brøndbyvestervej 58 kl. 8-10.30

Dato og tidspunkt	Kl. 8-10.30
Mødefacilitator	Anna
Ordstyrer	
Referent	Anna
Kontaktperson	Sarah
Afbud	Lotte, Anders Nilsson,
Brød og kaffe	Flet og Thomas

PUNKT	TID	Orientering Drøftelse Beslutning	MÅL	REFERAT	Kommunikation til medlemmer - ansvarlig: TR GLF info FU
Morgenmad og løs snak	10min.				
Godkendelse af referat Dagsorden KS 30.5. 2023	1 min.			Godkendt	
Tema					

DLF/GLF-relevant					
<p>LHPV</p> <ul style="list-style-type: none"> - Udvidelse af ejerkredsen Med afsæt i de forelagte og godkendte modeller for ny ejerfordeling, så præsenteres KS for de konkrete økonomiske scenarier - herunder for både kredsens driftsbudgetter og ift scenarier ved anden finansiering af vedligeholdelsesplanen. <p>Bilag:- Fremsendes separat inden møde:</p> <p>Budgetsimuleringer for K10 driften ved 2 forskellige scenarier. samt ved en ikke realiseret udvidelse af ejerkredsen</p> <ul style="list-style-type: none"> - Renoveringsplan for Ejendommen 		<p>40 min - 8:55</p> <p>ODB</p>	<p>At KS får mulighed for at forholde sig til de konkrete konsekvenser ved udvidelsen af ejerkredsen i I/S Ejendommen Brøndbyvestervej 58 - og at KS på den baggrund indstiller et K10 oplæg til model for Kredsformandsgruppens videre arbejde og forhandling om endelig model der kan lægges frem til godkendelse for de 3 kredse.</p> <p>KS orienteres om status for konkret igangsætning af renovering af huset. Herunder forsikringsovervejelser og overvejelser omkring etaper i plan overfor alternativ med samlet renovering i et hug.</p>	<p>Thomas fremlagde et simuleret bagudskuende budget, ift. vedlighedsudgiften ved udvidelse af ejerkredsen - hvordan ville det have påvirket vores budget de sidste år tilbage? Og der blev fremlagt et fremadskuende budget hhv. med udvidelse af ejerkredsen og uden udvidelse.</p> <p>Huslejen fra lejere i stuen har hidtil været en indtægt, der har bidraget til likviditet til vedligehold af huset. Ved udvidelse bliver posten "huslejen" kun en udgift, der skal dække vedligehold.</p> <p>KS bakker op om, at Thomas går videre med arbejdet i Kredsformandsgruppen i Lærernes Hus på Vestegnen med udvidelsen af ejerkredsen og vedligeholdelsesplanen for huset ud fra de budgetkonsekvenser, der er skitseret.</p>	
<p>Ny praktikaftale</p> <ul style="list-style-type: none"> - Vi har opdateret den hidtidige praktikaftale, så den fortsætter i samme form men med justering af tillæg så de reduceres svarende til den del der fremad skal gå til pensionsforpligtelsen på tillægget 	10	OD	<p>At kredsstyrelsen er helt opdateret på praktikaftalen og de nye tillæg i denne. At GLF får tilbagemeldinger om evt spørgsmål ifm praktikanter på de enkelte skoler næste år</p>		

- Praktikaftale juni 2024 - 24 25.pdf					
PAUSE		10 min.			
Nye fagplaner for fagene Bilag: se henvendelse fra DLF https://dlfinsite.dlf.org/forside?item=526753		ODB	Orientering om henvendelse fra DLF og bud ind i evt lokale lærerkræfter vi kan pege på til det kommende arbejde i ministeriets arbejdsgrupper	Om kort tid får vi behov for jeres hjælp til udpege lærere, der kan ansøge om at indgå i de fagudvalg, som ministeriet etablerer i løbet af efteråret, og som fra slutningen af i år og indtil begyndelsen af 2027 skal udarbejde oplæg til folkeskolens fagplaner (dvs. erstatningen for Fælles Mål).	
Lokalaftale					
Skoleårets planlægning Tid til TR sparring om lokale spørgsmål og håndtering ifm planlægningen af det kommende skoleår. FAQ+ +Opgaveoversigten		40 - ODB	At alle er afklaret med SIG skoleplanen og at TR tema får mulighed for at sparre om deres egne opgaver NO Har ønske om at vi sparrer om løsninger for dækningen af 0.klasserne, så vær opdateret på jeres lokale forhold her. Andet?	Drøftelse af "Skolestart Glostrup" ift. lærerdækning i børnehaveklassen med udgangspunkt i NO' ønske om sparring. På SK, VE og SØ tildeles 1. klasses lærerteam 5 lektioner til at lægge i 0. klasserne. Dette stemmer med den oprindelige KB-beslutning ang. "Skolestart Glostrup" og tildelingen af lærertimer i 0. klasserne. Opmærksomhed på, at ressourcefordelingen skal lederen drøfte med TR ifm. skoleplanen - hvor bla. denne ressourcefordeling i 0. klasserne bør belyses. Denne drøftelse er en forpligtelse jf. samarbejdssporet i vores lokalaftale. Evaluering af udskolingsmodel - arbejdet med det efter sommerferien.	
Sagsbehandling Til dette punkt skal fremsendes ønske om at bruge en aktuel medlemssag til sparring og til at gøre os klogere. Den aktuelle sag kan udspringe af dialog på tværs eller komme fra FU. Der kan til evt. udtales ønske om at få en sag på til det kommende KS-møde					

Meddelelser					
SIG MED Orientering fra mødet	15	O	TR v. Anna orienterer KS om væsentlige forhold fra SiG MED mødet	<p>Der er gennemført drøftelse af anvendelsen af retningslinjen for vold, trusler, mobning og chikane. I den forbindelse enighed om at den med fordel kan gives mere liv lokalt og at den skal genbesøges af MED ved lokale episoder der har kaldt på anvendelse af retningslinjen. Lokalt skal der fremover tages ejerskab til de udarbejdede SiG retningslinjer.</p> <p>I forhold til politik for røg, damp og øvrige nikotin produkter, så har denne været drøftet i udvalget. Tilgangen er, at det i forhold til nikotinprodukter ikke er hensigtsmæssigt med et udvidet forbud, der vil være meget vanskeligt håndterbart lokalt. Derfor bør i stedet arbejdes med nudging ift ansvaret som god rollemodel.</p> <p>Medarbejdersiden fra det specialiserede område udtrykker bekymring og utryghed omkring den manglende kommunikation omkring beslutningen ang. ansættelse af leder af det specialiserede område. Det er utilfredsstillende, at der slet ikke er meldt noget ud.</p>	
SB-valg	10		Gensidig orientering om lokalvalg og evt. opmærksomheder i den forbindelse. Orientering om overleveringsmøde mellem nuværende SB og de kommende lokale SB		
GLF info - Sommerbrevet	5		Vigtig orientering omkring ferie		
Sommerfrokost			praktisk afklaring		
Meddelelser på lydfil fra Thomas					
Evt. + punkter til næste møde					

Punkter til dagsordenen:
8-8.15: løs snak og morgenmad.

Godkendelse af referat

Relevant på skolerne fra facebook/andet kommunikationsforum: Oprette facebookgruppe/andet kommunikationsforum til KS, hvor TR kan stille lokale, relevante spørgsmål og få sparring - både af den brede kreds og fra FU. Fordelen er, at alle kan læse ind i det tema og være opdateret på samme tid. Dette kan resultere i, at temaet er relevant at tage op på KS-møde til yderligere drøftelse og udfoldelse med beslutning om handling.

Punkter til dagsordenen:

- Temadrøftelse om årets relevante udviklingstemaer/politiske temaer/GS-temaer: Inklusion, Co-teaching, meningsfulde teams, Mini-MUS hvert kvartal, indskrivningsmodellen osv.
- DLF/GLF-relevant til udvikling: medlemskommunikation, GLF-arrangementer, "Faglig klub" eller lignende, udvikling af lærernes debatrum, lyttemøder osv.
- Administration af Lokalaftale - teknisk aftalestyring: skemaer, opgaveoversigter, forberedelsespuljen ift. teamsamarbejde, håndtering af overarbejde, merarbejde, kompetenceudvikling osv.
- Sagsbehandling - blive klogere på, hvordan vi gør: enkeltsager drøftes ikke som sådan, men enkeltsager kan danne eksempel for vores udvikling til bedre sagsbehandling; alle bliver klogere på det til næste gang. Ønske om punkt til sagsbehandling skal ske på evt. til et KS-møde til behandling på kommende møde eller minimum inden der sendes dagsorden ud (torsdagen inden KS-mødet)..
- Meddelelser: både fysiske og som lydfile med info på facebook/andet fællesrum fx.: politisk kontakt/indflydelse, MED-relevant, DLF-info, Arbejdsmiljø, HV-info,

Evt.

Nyt fra skolerne afskaffes.

